

《单词百科:intermediaries是什么意思?intermediaries怎么发音?intermediaries的解释和用法》

英语单词intermediaries是什么意思?intermediaries怎么读?intermediaries怎么发音?简答网为您整理了intermediaries的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intermediaries怎么读

intermediaries的读音:[, ɪ ntə 'mid ɪ , ɛ ri]

intermediaries的意思

1、n.中间人, 调解人(intermediary的名词复数);

intermediaries的相关词组

1、financial intermediary 金融中介机构, 金融中介;

2、HRD intermediary 人力资源开发媒介;

intermediaries的近义词

1、**agent** n.代理人;代理商;药剂;特工;

2、**arbitrator** n.仲裁人, 公断人;仲裁员;

3、**conciliator** n.安抚者, 劝慰者;

4、**connection** n.关系;连接;人脉;接头;联运;亲戚;

5、**go-between** n.媒介者, 媒人;中间人;

intermediaries的双语例句

1、Financial institutions act as intermediaries between lenders and borrowers.

金融机构充当贷方和借方的中间人。

2、I recognized the absurdity of dealing with them through intermediaries.

我认识到,通过中间人跟他们打交道是愚蠢的。

3、She realized the absurdity of dealing with them through intermediaries.

她认识到通过中间人与他们打交道是愚蠢的。

4、Until now, financial intermediaries have been hit mainly by crisis-related disruptions on the credit front.

迄今为止,金融中介结构受到的冲击主要来自危机造成的信贷层面的混乱。

5、The intermediaries then sell on the produce to food-processing companies.

然后,中间商再把大豆转卖给食品加工公司。

6、Finance intermediaries in good operation can hold up and promote economy development long and steadily.

运行良好的金融中介能够维护和促进一国经济的长期、稳定发展。

7、The intermediaries then resell the grains at higher prices, allowing exporters to

declare diminished taxable earnings.

中间商然后再以高价转售这批粮食,这样一来,出口商上报的纳税收入就有水分了.

8、He would deliberate and then issue instructions in writing or through intermediaries.

他要经过仔细斟酌,然后用书面或通过中间人发出指示.

9、She recognized the absurdity of dealing with them through intermediaries.

她认识到,通过中间人与他们打交道是愚蠢的.

10、They're the intermediaries between you and your customers'money.

他们就像顾客和销售商的中间人.

11、The larger banks also act as intermediaries for smaller peers.

大银行也可以作为小银行的中介.

12、Oil traders said that Chinese-state owned oil companies were selling the petrol through intermediaries.

石油交易员们表示,中国 国有 石油企业通过中介向伊朗销售汽油.

13、Do not the letter of street advertising, insurance intermediaries are not brothers ah!

千万别信街头广告,中介也不保啊兄弟!

14、The general trading companies often act as intermediaries between banks and manufacturing and retail concerns.

综合贸易公司经常担任银行和制造商及零售商之间的中间人.

15、Inter-dealer brokers are already fighting what would undercut a lucrative role as intermediaries.

同业经纪公司已经在反对可能削弱中介作为有利可图的角色提案.

以上是简答网为您整理的intermediaries怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于intermediaries的用法、intermediaries的释义、intermediaries的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intermediaries>

